

LABEL

FCC ID: 2A07AARWM01

beko	~ 120V 12A 60Hz		
MODEL NUMBER (NUMÉRO DE MODÈLE): DIT39432	Serial No: 1850000104		
Type/Model: uE8/DIT39432	Stock No: 7655969580		
Made in Turkey/Fait en Turquie	94275	FCC ID: 2A07AARWM01	

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Ce produit répond aux exigences de la section 15 de la réglementation FCC Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes: (1) Cet appareil ne doit pas provoquer d'interférences nuisibles, et (2) cet appareil doit accepter toute autre interférence reçue, y compris celles pouvant entraîner un fonctionnement non désiré.

The label with FCC number is located on to the inner door in vertical direction.





Residential
COMPONENT

Certified
residential
dishwashers
are not
intended for
licensed food
establishments

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Ce produit répond aux exigences de la section 15 de la réglementation FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes: (1) Cet appareil ne doit pas provoquer d'interférences nuisibles, et (2) cet appareil doit accepter toute autre interférence reçue, y compris celles pouvant entraîner un fonctionnement non désiré.

30 dakika Ön Yıkama
35°C

Aqua
Intense

Turbo

Ekstra
Parlak

Ekstra
Durulama

Yarım
Yük

